
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Dagsorden til møde d. 27.februar 2024 
Kl. 18.00 – 20.30, på afdeling Falkenborg 

 

 

Mødedeltagerere 

 

   

   

Dagsorden 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden, 5 min 
Godkendt 

Sag nr. 2  Spørgsmål til informationsskrivelsen, 5 min 

Vi har ikke hørt nyt om hvilken tildelingsmodel der bliver iværksat. Efter 
mødet blev det bekræftet at kommunen har besluttet den nye 

tildelingsmodet. 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet, 5 min 

Der er fuld gang i planlægningen af Gallafesten den 8. marts. Der er pt 
125 tilmeldte. 

Der bliver pyntet op med Tema – Under vandet 
Der vil være alkoholfri bar med sodavand og slush ice  

Sag nr. 4 SFO på Trekløverskolen, besøg af Bo, oplæg og 

drøftelse, 40 min 
SFO-tilsyn ligger nu hos bestyrelsen og derfor så havde Bo forberedt et 

indlæg om SFO 

Det går godt og fungerer som det skal i SFO’erne på 
indskolingsmatriklerne, personalebesætningen er næsten fuldtallig på 

nær en der er dækket. 
Børnetallene på begge matrikler et stigende, der kommer 2 0. klasser på 

begge matrikler i skoleåret 24/25. 

Der vil komme til at mangle en børnehaveklasseleder på FA. 
 

Forældrerepræsentanter: 
Finn Filsø  

Marie Frederiksen 
Mette Horsleben 

Maria Vedby Kristensen 
Ania Torpsgaard Larsen 

Maria Britt Afbud 

Thomas Sander Hansen, afbud 
Ulrich Lind, Afbud 

 
Medarbejderrepræsentanter: 

Nazif Altintas 

Michelle Linde Danielsen 

 

Ledelsesrepræsentanter: 
Joy Frimann Hansen 

Jette Low 
Bo Larsen 

 
Elevrepræsentanter: 

Sylvester Arnfeldt 

Clara Aager Møller 
 

 
Sekretær 
Sabine Bartholin 
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SFO’erne arbejder på at der kommer til at være flere værksteder åbne. 
Der er arbejdet med pædagogisk værtskab både i skolen, men også i 

SFO’en, her har børnene en stor stemme, ud fra den trivselsundersøgelse 
der er lavet på skolerne. 

 

Der er sammenhængende aktiviteter med skole og SFO, fx Bakkebyugen, 
Majfest mm. Til næste år vil der blive set på om det er muligt at sætte 

timer af hos lærerne til, at de kan deltage i de pædagogiske 
arrangementer, der betyder meget for fællesskabet og værtskabet. 

 

Der opleves fortsat at mange forældre melder deres børn til 
behovspasning, men forældrene får ikke altid meldt fra igen, hvis 

behovet ikke er der alligevel. 
I Vinterferien var der fx 80 tilmeldte, men kun 22 dukkede op, det betød 

at de stod med rigtig mange pædagoger til meget få børn. 
De timer kunne have været brugt bedre. 

 

Hvordan får vi meldt ud til forældrene at dette skal blive bedre? 
 

- Der er et ønske om at kende lokationerne af behovspasningen i 
bedre tid, da flere kun ønsker at gøre brug af muligheden hvis 

det er lokalt. 

 
- Der kunne sendes et brev ud der er oversat til de tosprogede, 

med nærmere beskrivelse af hvad en behovspasning er, da det 
kan tolkes forskelligt fra kultur til kultur. 

 
- Kunne ordet behov ændres til nødpasning? 

 

- Tilmelding til behovspasning – kan kun ske til en leder eller 
anden personale. 

 
- Oversigt over hvilke personaler der er på 

 

- Oversigt over hvor mange fra de forskellige klasser der kommer 
 

Der afventes om der kommer til at være en virkning af at taksterne er 
lagt sammen til en heldagstakst, uanset om man bruger morgen SFO 

eller ej. 

 
Der kommer til at være en tilvækst at børn pr. 1. maj, derfor skal der ses 

på om der skal flyttes en ressource eller om der skal ansættes en. 

Sag nr. 5 godkendelse af budget, herunder lejrskoler, 15 
min, bilag kommer 

Omdelt og drøftet. 
 

Budgettet er fordelt ud på de tre matrikler, ud fra ønsker og antal elever. 

Der er lagt en buffer ind så var har til mulighed for at dække uforudsete 
udgifter, som IT-udgifter der mm. 

 
Der er givet flere penge til fx madkundskab grundet de stigende priser. 

Lejrskolerne er bibeholdt. 



 

 

 
 

3 /3 

 
Det budget der er uddelt på mødet er gennemgået og godkendt. 

Sag nr. 6 Skoleudviklingsplan, 20 min, bilag vedlagt 

Skolelederne har i samarbejde med forvaltningen lavet en skabelon, der 
skal tales ud fra. Den indeholder snak om blandt andet et stærkere 

læringsfælleskaber, de faglige resultater i dansk og matematik skal 

præsenteres. 
 

Der er mulighed for at der kan deltage repræsentanter fra 
skolebestyrelsen, mødet er den 10. april kl. 10.30-13.30. 

 
Et af punkterne der skal fremlægges, er trivselsstrategien. Her vil 

Sylvester og Clara deltage, Det bliver Fællesskab og god tone, som bliver 

omdrejningspunkt i næste skoleår i forhold til strategien 

Sag nr. 7 Principper, 30 min 
Der er 2 principper der blev kigget på. 

- ”Princip for arbejdets fordeling mellem lærerne” 
Forkortelserne skal udspecificeres da målgruppen er forældre. 

Rettelserne renskrives og underskrives af Skolebestyrelsens 
formand. 

 

- ”princip for lejrskoler” er som det skal være for nu. 

Sag nr. 8 Sygefravær, 10 min, bilag kommer 
Der er udsendt materiale der beskriver sygefraværet generelt på skolerne 

i kommunen, og på Trekløverskolen alene. 
Sygefraværet er generelt lavere i 2023, end det har været i det 

foregående år. 
Trekløverskolen ligger lavere end en del af de andre skoler i kommunen. 

Præsentationsformen er god og overskuelig. 

Sag nr. 9 Evt. 

Hvem står for at der bliver lavet bygningsvedligehold? 
- Der laves årligt APV gennemgang hvor der ses på bygningerne 

vedligeholdelse, fx vinduer. Herefter kontaktes 
bygningsafdelingen, som tager stilling til, hvad der kan gøres.  

 

Den 4. april 2024 og den 19. november 2024, ligger der et møde med 
skolebestyrelsens formænd, skolelederne, centerchef for Børn og Skole. 

Sag nr. 10 Punkter til næste gange 

- Digitale arbejdsredskaber/portaler  

Sag nr. 11 Personalenyt. 
Drøftet. 

  

 
 

 

 


